

鯊魚割鰭棄身和鮪釣船混獲改善方針

Shark Finning and Longline Vessel ByCatch Mitigation Policy

同意方：YING FA HSIANG FISHERY CO., LTD.

割鰭棄身(即所謂割下鯊魚鰭，丟棄魚體回海裡)的行為是被禁止的。

The practice of shark finning (as defined by retaining fins and discarding carcasses at sea) is prohibited on company vessels.

除了被國家法律或區域漁業組織 (RMFO)所規定禁止捕撈的品種或是被放生的鯊魚，公司船隻需要留置、帶回、申報所有捕獲的鯊魚。

Company vessels shall retain, land and report all sharks caught, except for species that are prohibited by national law or RFMO regulations, or those individuals that are released alive.

-----公司所有船隻須實行以下措施來減少鯊魚和海龜的捕獲-----

The following measures to reduce catch of shark and turtles are employed on company vessels:

1. 使用圓形鉤和尼龍繩 (禁止使用鋼索)。
Use of circle hooks and only monofilament lines (the use of wire trace is prohibited).
2. 船員需盡力釋放仍活著的鯊魚和海龜，並使用 ISSF Skipper's Guidebook 上所記載最好的永續處理方式
Use of best efforts by crews to release alive shark and turtle species through implementation of best practice handling techniques as written in the ISSF Skippers' Guidebook to Sustainable Longline Fishing Practices.
3. 全程禁止使用鯊魚釣線(從浮球或調整繩上延伸出釣鯊魚的支線)
No use of "shark lines" (the use branch lines running directly off the longline floats or drop lines) at any time.

按照區域作業漁業組織要求，公司船隻需配合實行相關減少海鳥意外補獲改善措

施。Seabird bycatch mitigation measures required by relevant RFMO's in relevant latitudes are employed by company vessels.

List company vessel names below with Owner's signature

| 船隻名稱 (Vessel Name) | 公司名稱 (Company Name) | 負責人簽名 (Owner's signature) | |
|-----------------------|------------------------------|------------------------------|---|
| 1. FENG KUO NO.689 | FENG YOUNG FISHERY CO., LTD. | |  |
| 2. 豐國 168 號 | | 吳 麗 鳳 | |
| 3. 豐國 666 號 | | 張 書 嘉 |  |
| 4. 豐國 669 號 | 豐達漁業股份有限公司 | 蔡 晏 容 |  |
| 5. 豐國 888 號 | 豐鮪漁業股份有限公司 | 蔡 晏 容 | |
| 6. 豐國 616 號 | 豐鏡漁業股份有限公司 | 許 義 忠 | |
| 7. 豐國 636 號 | 豐立漁業有限公司 | 許 贏 仁 |  |
| 8. 豐國 689 號 | 豐暘漁業有限公司 | 許 義 忠 |  |
| 9. | | | |
| 10. | | | |
| 11. | | | |
| 12. | | | |
| 13. | | | |
| 14. | | | |
| 15. | | | |
| 16. | | | |
| 17. | | | |
| 18. | | | |
| 19. | | | |
| 20. | | | |

簽署日期: 2022 年 04 月 12 日